
2015D22416 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister van Infrastructuur en Milieu over de 
Wijziging van de begrotingsstaten van het Ministerie van Infra-
structuur en Milieu (XII) voor het jaar 2015 (wijziging samenhan-
gende met de Voorjaarsnota) (Kamerstuk 34 210 XII, nr. 0). 

De voorzitter van de commissie,
Van Dekken 

De griffier van de commissie,
Koerselman 
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Nr. Vraag 
1 Wat zijn de doelstellingen van de Generieke Digitale 

Infrastructuur (GDI)? En welke meerwaarde heeft die voor 
I&M? Hoe groot zijn de financieringstekorten (zie onder 
artikel 99)? En is inmiddels de omvang en daarmee de extra 
verplichtingen voor I&M bekend? 

2 Wat zijn de resultaatsverplichtingen die zijn afgesproken ten 
behoeve van het jaarplan 2015 van de topsector logistiek? 
Welke andere partijen leveren een financiële bijdrage? 
Hoeveel middelen zijn er inmiddels vanuit het Infrastructuur-
fonds beschikbaar gesteld voor de topsector logistiek en wat 
zijn de resultaten tot op heden? 

3 Aan welke projecten wordt de € 23 miljoen besteed in het 
kader van het Nationaal Samenwerkingsprogramma 
Luchtkwaliteit (NSL)? Welke resultaatsverplichtingen zijn 
afgesproken? In hoeverre is hier sprake van een juridische 
verplichting? In hoeverre is er sprake van een bestuurlijke 
verplichting? Welke ruimte zit er nog in het NSL waarbij 
geen sprake is van een juridische verplichting? 

4 Kan de Brede doeluitkering (BDU), per genoemde post, 
nader worden gespecificeerd? 

5 Om welke toezeggingen aan de gemeente Utrecht gaat het 
onder 5? 

6 Wat zijn de doelstellingen van de green deal openbaar 
toegankelijke laadinfrastructuur? Welke financiële middelen 
zijn er in totaal beschikbaar? Wat is de doorlooptijd en welke 
andere partijen leveren een financiële bijdrage? 

7 Hoe staat het bedrag van € 2,5 miljoen voor de green deal 
openbaar toegankelijke laadinfrastructuur in verhouding tot 
het bedrag € 5,7 miljoen, zoals 10 juni 2015 vermeld in 
Binnenlands Bestuur? 

8 Welke artikelonderdelen binnen artikel 11 profiteren van de 
herverdeling van de middelen die hierop heeft plaatsgevon-
den? 

9 Wat is de reden dat de bijdrage aan internationale organisa-
ties onder artikel 12 Waterkwaliteit bijna is gehalveerd? 

10 Vanwaar de intertemporele schuif op artikel 12.01.05? 
11 Welke internationale organisaties profiteren van de 

bijdragen genoemd op artikel 12.01.05? 
12 Kunnen de intertemporele mutaties op artikel 12.01.01 nader 

worden toegelicht? 
13 Waarom zijn de middelen behorend bij het convenant 

bodemontwikkelingsbeleid niet eerder toegewezen aan, of 
gereserveerd voor, het Provinciefonds en het Gemeente-
fonds? 

14 Waarom worden de middelen in artikel 14 Wegen en 
verkeersveiligheid in de begroting van I&M opgenomen en 
niet in het Infrastructuurfonds? Is hier vaak sprake van een 
schemergebied? 

15 Wat zouden de gevolgen zijn voor de taxisector als de 
subsidie op de BCT wordt stopgezet? 

16 Kunt u een toelichting geven op het bedrag dat toegedeeld 
kan worden aan de BCT? 

17 Kan een nadere toelichting op de incidentele ontvangsten-
meevaller worden gegeven? 

18 Waaruit bestaan de mogelijke ontvangstenmeevallers van de 
Boordcomputer Taxi (BCT) onder artikel 15 ov-keten en 
ontvangsten onder artikel 16 Spoor? 

19 Is er een relatie tussen de min in artikel 15.01.01 en de plus 
in artikel 15.01.02, en zo ja wat is de relatie? 
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Nr. Vraag 
20 Waarom worden middelen in artikel 16 Spoor in de 

begroting van I&M opgenomen en niet in het Infrastructuur-
fonds? Is hier vaak sprake van een schemergebied? En hoe 
zit dat met artikel 18? 

21 Hoe groot is de verwachte vermindering in CO2-uitstoot die 
de bijdrage van I&M aan het KLM Corporate Biofuel 
Programme oplevert? 

22 Zijn er structurele opties om de € 0,2 miljoen te besteden 
aan KLM voor vergroening van de luchtvaart, in plaats van 
het subsidiëren van duurzame biobrandstof? 

23 Kunnen de mutaties op artikel 17.01.01, onder «overige 
opdrachten» nader worden toegelicht? 

24 Waaruit bestaan de extra verplichtingen ten behoeve van de 
topsector logistiek onder het begrotingsartikel Scheepvaart 
en havens concreet? Waaraan worden deze middelen 
besteed? 

25 Is de conclusie juist dat de € 8,5 miljoen voor de topsector 
logistiek ten koste gaat van de investeringen in vaarwegen? 
Zo nee, hoe wordt de topsector dan betaald? 

26 Kunt u bevestigen dat er ondanks deze schuif naar BDU geen 
nieuwe experimenten met waterstofbussen worden 
aangegaan? 

27 Kunt u een uitgebreidere toelichting geven op artikel 
19.02.03 en daarbij specifiek aandacht geven aan de 
budgetten die van andere artikelen hiernaartoe zijn 
geschoven? 

28 Is de gehele vermindering van het budget voor opdrachten 
onder duurzame productketens (21.05.01) verplaatst naar 
artikel 19.02.03? Zo nee, waarom is het resterende deel in 
mindering gebracht en wat gebeurt er met dit budget? 

29 Kunt u toelichten waarom ervoor gekozen is de budgetten 
voor het Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu 
(RIVM) en de Rijksdienst voor Ondernemend Nederland 
(RVO) over te boeken van artikel 20, 21 en 22 naar artikel 19? 

30 Kunt u toelichten wat de gevolgen zijn van deze overboeking 
voor de uitvoering van deze en andere projecten? 

31 Kunt u toelichten waarom er een vermindering in het budget 
voor de opdrachten in het duurzaamheidsinstrumentarium 
(21.04.01) is en wat er met dit budget gebeurd is? 

32 Waarom is het budget voor opdrachten «veiligheid en 
gezondheid» en «overige» (22.01.01) verlaagd en wat is er 
met dit budget gebeurd? 

33 Wat valt er precies onder het kopje «overige» bij 22.01.01? 
34 Waarom is het budget voor de verschillende onderdelen bij 

opdrachten (22.03.01) verlaagd? Kunt u hierbij een toelich-
ting geven per onderdeel, inclusief een toelichting wat 
«overig» omvat? Kunt u toelichten wat er met het budget is 
gebeurd? 

35 Kunt u toelichten waarom er een budgetvermindering is 
voor de opdrachten betreffende «veiligheid ggo’s» (22.02.01) 
en wat er met dit budget is gebeurd? 

36 Wat is de exacte hoogte van het bedrag ten behoeve van het 
opzetten van het afvalbeheer op Caribisch Nederland? Is dit 
een incidentele overboeking? 

37 Waarom wordt er € 3 miljoen minder uitgegeven aan de 
Inspectie Leefomgeving en Transport (ILT)? Is het juist dat 
voor de handhaving van het rail- en wegvervoer € 343.000 
wordt toegevoegd aan budget voor de ILT? 
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Nr. Vraag 
38 In hoeverre is er bij de waterstofbussen sprake van een 

juridische verplichting? Wat zijn de doelstellingen van dit 
project? Wanneer is het geslaagd? Welke resultaatafspraken 
zijn er gemaakt? 

39 Kunt u ten aanzien van de overige projecten een overzicht 
verstrekken van de projecten en bijbehorende bedragen die 
vanuit het Infrastructuurfonds naar de BDU worden 
overgemaakt? Welke cofinanciering staat hiertegenover? En 
wat zijn de resultaatafspraken? 

40 Wat is de verklaring van de verhoging van de subsidie ten 
behoeve van Euro 6 en Euro VI? 

41 Waarom loopt de kasschuif van 2015 naar 2016 (€ 100 
miljoen), 2018 (€ 75 miljoen) en 2019 (€ 75 miljoen) via het 
Infrastructuurfonds? 

42 Waarom wordt nu de bijdragen aan de investeringsfondsen 
(van in totaal € 248,20 miljoen) eerder zijn ontvangen, niet 
eerder begonnen met de aanvang van de beoogde 
projecten? 

43 Heeft de genoemde kasschuif onder a enige gevolgen voor 
de planning en realisatie van de projecten in het Infrastruc-
tuurfonds? Zo ja, welke? 

44 Is de conclusie juist dat de verlaging van het Infrastructuur-
fonds met € 330 miljoen in 2015, leidt tot een verhoging van 
de budgetten in de latere jaren? Geldt dit voor zowel a) 
kasschuif, b) BDU, d) ERTMS en topsector logistiek en c) 
belasting Infraspeed? 

45 Welke gevolgen heeft het achterwege blijven van de voeding 
van het Infrastructuurfonds voor de planning en realisatie 
van projecten in het Infrastructuurfonds onder d? 

46 Heeft de genoemde kasschuif onder a enige gevolgen voor 
de planning en realisatie van de projecten in het Deltafonds? 
Zo ja, welke? 

47 Kan onder c worden toegelicht op basis van welke besluit-
vorming er tot extra monitoring van de Vogel- en Habitat-
richtlijn en Kaderrichtlijn Mariene strategie moet worden 
overgegaan? Welke doelstellingen worden hiermee beoogd? 

48 Wat zijn de doelstellingen van het programma Smart Urban 
Regions of the Future (SURF)? 

49 Kunt u een toelichting geven op de structurele bijdrage van 
I&M ten behoeve van de rijksbrede kosten als gevolg van het 
eindrapport van de commissie-ICT/Elias? 

50 Waarom heeft Rijkswaterstaat in 2014 € 276 miljoen minder 
aan onderhoud uitgegeven? Waarom zijn deze werkzaamhe-
den, die in 2014 gepland stonden, niet in uitvoering 
genomen? Hoe verhouden de gegevens van Rijkswaterstaat 
op pp.30–31 zich tot de begroting van het Infrastructuur-
fonds? 

51 Waarom zijn deze werkzaamheden in 2014 niet uitgevoerd? 
Welke werkzaamheden betreft het? 
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